
Schriftelijke vragen art. 36 RvO: Uitvoering Participatiewet art. 
36b, individuele studietoeslag
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Fractie: Diversiteit, Inclusie en Toegankelijkheid dus! (DITdus!)
Datum: 30 april 2021
Betreffende: Uitvoering individuele studietoeslag, Participatiewet artikel 36b.

Naar aanleiding van de ontvangen brief van de LSVb en CNV Jongeren waarin nogmaals de 
oproep wordt gedaan om de individuele studietoeslag voor studenten met een 
arbeidsbeperking te verhogen, de kamerbreed aangenomen motie Raemakers op 12 februari 
2019 om de individuele studietoeslag ten minste te verhogen naar de studieregeling van de 
Wajong 2010 (25% van het geldende Wettelijk Minimumloon (WML) en het ISZW rapport 
‘evaluatie individuele studietoeslag in de participatiewet’. Hetgeen besproken in de 
gemeenteraad met betrekking tot de individuele studietoeslag de afgelopen jaren en specifiek 
ook de raadsvergadering van 30 oktober 2019. De verordening individuele studietoeslag 
Wassenaar 2015. De brief van de voormalig staatssecretaris Van Ark van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid 34 352 Nr. 169, verzonden op 8 juli 2019 en behandeld in het OA op 12 
september 2019. De beantwoording van eerdere schriftelijke vragen (Z/19/29335/121192). De 
extra kosten door thuis studeren door COVID-19, zoals berekend door het NIBUD. Het feit 
dat de individuele studietoeslag in Wassenaar slechts €113,- (€110 werd tot april 2021 
uitbetaald) betreft. Onderstaand overzicht waarin 25% van het WML voor 2021 per maand 
naar leeftijdscategorie is berekend.
Leeftijd WML per maand 25% WML per maand
21+ € 1.684,80 €421,20
20 € 1.347,85 €336,96
19 € 1.010,90 €252,72
18 € 842,40 €210,60
17 € 665,50 €166,37
16 € 581,25 €145,31
15 € 505,45 €126,36

Heeft DITdus! de volgende vragen:
Financiën gemeente

 Hoe veel inkomsten verkrijgt de gemeente Wassenaar, in euro’s, jaarlijks ten behoeve 
van de individuele studietoeslag?

 Hoeveel jongeren maken op dit moment gebruik van de individuele studietoeslag in 
Wassenaar?

 Hoeveel aanvragen zijn er geweest per jaar sinds de invoering van de individuele 
studietoeslag in de gemeente Wassenaar?

 Hoe, op welke wijze en wanneer communiceert de gemeente Wassenaar over de 
regeling met de mogelijke doelgroep?

 Hoeveel is er de afgelopen jaren, per jaar uitgekeerd (in euro’s), door middel van de 
individuele studietoeslag?

 Is het hele budget per jaar voor de individuele studietoeslag ook daadwerkelijk 
gebruikt voor de doelgroep? Graag specificeren hoe de doelgroep hier precies gebruik 
van heeft gemaakt. 



 Bestaan er financiële bezwaren om de individuele studietoeslag naar 25% van het 
WML te verhogen? Zo ja, waaruit bestaan deze en hoe vallen deze te overkomen? 

Communicatie en aanvraag
 Welke communicatie heeft de wethouder gevoerd omtrent de individuele studietoeslag 

met het samenwerkingsverband, wanneer en wat leverde dit op met betrekking tot het 
aantal aanvragen?

 Waarom is de communicatie met betrekking tot de voorwaarden op de website van de 
gemeente Wassenaar anders dan de voorwaarden die gesteld worden bij de aanvraag 
via Leidschendam-Voorburg?

 Waarom kan de individuele studietoeslag niet digitaal worden aangevraagd, waar dit 
bij TONK wel kan? 

 Zijn er de afgelopen jaren klachten ingediend die op de een of andere betrekking 
hebben op de individuele studietoeslag? Zo ja, hoeveel en waarover?

Financiën voor ontvangers individuele studietoeslag
 Is het college op de hoogte van de conclusies uit het rapport dat de individuele 

studietoeslag ontoereikend is qua hoogte en dus verhoogt dient te worden naar ten 
minste 25% van het WML?

 Is het college op de hoogte dat thuis studeren door COVID-19 gemiddeld €2,- (twee 
euro) per dag extra kosten oplevert en dus de financiële situatie voor deze studenten 
nijpender is geworden?

 Hoe komt het dat de jaarlijkse her indexering niet correct uitbetaald wordt?
Toezeggingen wethouder

 Zoals toegezegd in de vergadering van 30 oktober 2019 wil DITdus! weten wanneer 
de wethouder initiatief heeft genomen om de verhoging van de individuele 
studietoeslag door te voeren? 

 Met wie heeft de wethouder gesprekken gevoerd om de individuele studietoeslag te 
verhogen?

 Wanneer heeft de wethouder het besproken in het samenwerkingsverband om de 
individuele studietoeslag te verhogen? 

 Waarom is de individuele studietoeslag in het samenwerkingsverband niet al 
verhoogt?

 Hoe komt het dat de achterstallige uitbetalingen van de her indexering sinds 2016, 
zoals toegezegd door de wethouder (Z/19/29335/121192), nog steeds niet heeft 
plaatsgevonden? 

Betreffende de verordening
 Waarom heeft het college gekozen om wel al te werken met de nieuwe wijzigingen 

van de wet, zonder hiervoor eerst de verordening aan te passen?
 Waarom heeft het college nog geen verhoging van de individuele studietoeslag naar 

ten minste 25% van het WML aan de gemeenteraad voorgesteld?
 Waarom heeft het college gekozen om wél vooruit te lopen op de nieuwe wijziging 

met betrekking tot strengere voorwaarden sinds januari 2020, maar niet de verhoging 
door te voeren?

 Waarom is het college selectief geweest in het doorvoeren van de nieuwe wijzigingen 
door alsnog vast te blijven houden aan de leeftijdsgrens van 18 jaar, waar het 
wetsvoorstel de aanvraag leeftijd verlaagd naar iedereen die voor WTOS of WSF in 
aanmerking komt?

 Wanneer kan de gemeenteraad het voorstel van de wethouder verwachten om de 
individuele studietoeslag te verhogen naar 25% van het geldende WML of wacht het 
college op een initiatiefvoorstel om deze te steunen en uitvoering te geven?


